

ថ្ងៃទី១៦ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០២១

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសាររបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី៖

ចាប់តាំងពីពេលចាប់ផ្តើមនៃជំងឺរាតត្បាតមក ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី និងក្រសួងអប់រំផ្សេងៗទៀតទូទាំងប្រទេស បានឃើញការកើនឡើងនៃការគំរាមកំហែងនៃអំពើហិង្សាដែលបង្ហាញនៅលើប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយក្នុងសង្គមផ្សេងៗ រួមទាំង Tik Tok ។ ថ្មីៗនេះ មានវីដេអូមួយកំពុងបង្ហាញនៅក្នុង Tik Tok ទូទាំងប្រទេស ជំរុញឲ្យមានអំពើហិង្សានៅសាលានៅថ្ងៃសុក្រ ទី១៧ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០២១ នេះ។

សូមជ្រាបថា យើងចាត់ទុករាល់ការគំរាមកំហែងមកកាន់សាលារបស់យើង និងសមាជិកនៃសហគមន៍សាលារបស់យើងយ៉ាងដិតដល់។ ការិយាល័យផ្នែកសុវត្ថិភាពសាលា (Office of School Safety) របស់យើងសហការជាមួយភ្នាក់ងារតម្រូវឱ្យធ្វើតាមច្បាប់ ដើម្បីតាមដានស្ថានភាពយ៉ាងដិតដល់ ស្ទង់មើលការគំរាមកំហែងអ្វីមួយមកកាន់សាលារបស់យើង និងឆ្លើយតបភ្លាមៗតាមតម្រូវការ ដើម្បីជួយរក្សាសាលា សិស្ស និងបុគ្គលិករបស់យើងឱ្យមានសុវត្ថិភាព។ នេះអាចរួមបញ្ចូលជំនួយឱ្យមានសុវត្ថិភាពបន្ថែមដែលបានចាត់តាំងនៅក្នុង និងជុំវិញសាលា។ នាយកសាលា និងបុគ្គលិកសាលារបស់យើងក៏កាន់តែមានការប្រុងប្រយ័ត្នបន្ថែមដើម្បីជួយរកមើលអ្វីៗដែលខុសពីធម្មតា។

ការរក្សាបរិស្ថានសាលាឱ្យប្រកបដោយសុវត្ថិភាព ដែលសិស្ស និងបុគ្គលិករបស់យើងសមនឹងទទួល ត្រូវការយើងទាំងអស់សហការគ្នា។ នេះជាវិធីដែលលោកអ្នកអាចជួយ៖

- ប្រសិនបើលោកអ្នកឮ ឬអានអំពីការគំរាមកំហែងនៃអំពើហិង្សាអ្វីមួយនៅសាលារបស់កូនលោកអ្នក សូមចែករំលែកព័ត៌មានជាមួយថ្នាក់ដឹកនាំសាលា ឬការិយាល័យផ្នែកសុវត្ថិភាពសាលា ដោយទូរស័ព្ទទៅលេខ 215-400-6000។
- និយាយជាមួយកូនរបស់លោកអ្នកអំពីសារៈសំខាន់នៃការប្រាប់លោកអ្នកឱ្យដឹងនៅពេលដែលពួកគេដឹងពីការគំរាមកំហែងនៃអំពើហិង្សានៅសាលា ហើយកុំចូលរួមក្នុង ឬគាំទ្រការគំរាមកំហែងនៃអំពើហិង្សាអ្វីមួយឱ្យសោះ។

ការបង្ហោះពាក្យគំរាមកំហែងលើបណ្តាញសង្គមមិនមែនជារឿងលេងសើចទេ។ ការធ្វើដូច្នេះបំពានលើក្រមសីលធម៌នៃអាកប្បកិរិយាសិស្ស និងក្នុងករណីជាច្រើនគឺបំពានលើច្បាប់ ដែលកត្តាទាំងពីរនេះអាចបណ្តាលឱ្យមានផលវិបាកយ៉ាងពិតប្រាកដ ចំពោះសិស្សដែលចូលរួមក្នុងអាកប្បកិរិយាទាំងនេះ។

ការគាំទ្រសុវត្ថិភាព និងសុខុមាលភាពរបស់សិស្ស និងបុគ្គលិករបស់យើង គឺជាទំនួលខុសត្រូវរួមដ៏សំខាន់បំផុតរបស់យើង។ តាមរយៈនៃការសហការគ្នា យើងអាចជួយទប់ស្កាត់ការគំរាមកំហែងទាំងនេះ និងផលប៉ះពាល់ផ្លូវចិត្តដែលបង្កឡើង ដើម្បីឱ្យសាលារបស់យើងអាចបន្តការផ្តោតលើការជួយសិស្សរបស់យើងឱ្យជាស្បើយ សិក្សា និងរីកចម្រើន។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី

ការិយាល័យទំនាក់ទំនង